
Protokół Nr XXXV/2021 

z Sesji Rady Gminy Osiek Jasielski 

z dnia 17 września 2021 r. 

 

Ad. 1. Otwarcie Sesji. 

 

Piotr Wojdacz – Przewodniczący Rady Gminy Osiek Jasielski - Na podstawie art. 20 ust. 1 

ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym otwieram XXXV Sesję Rady Gminy 

w Osieku Jasielskim. Witam serdecznie wszystkich Radnych. Witam Pana Wójta. Witam 

Skarbnik Gminy Panią Małgorzatę Matuszyk. Witam Sołtysów z poszczególnych sołectw i Panią 

Joannę Banach z biura obsługi Rady. 

 

Ad. 2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady - Na podstawie listy obecności stwierdzam, że na 14 radnych 

ustawowego składu obecnie, uczestniczy w sesji 14 radnych, a więc uchwały i obrady są 

prawomocne, w związku z tą frekwencją. 

 

Radni obecni na Sesji: 

1. Dariusz Brej – Pielgrzymka, 

2. Paweł Ciuła – Pielgrzymka, 

3. Tadeusz Gumienny– Zawadka Osiecka, 

4. Henryka Gumienna – Zawadka Osiecka, 

5. Łukasz Gortad – Czekaj, 

6. Krzysztof Kiciliński – Samoklęski, 

7. Marek Kiełbasa – Świerchowa, 

8. Piotr Kurcz – Załęże, 

9. Tomasz Ropa – Mrukowa, 

10. Daniel Socha – Mrukowa, 

11. Piotr Wojdacz – Samoklęski, 

12. Kazimierz Wygonik – Załęże, 

13. Mariusz Zagórski – Świerchowa, 

14. Tomasz Źrebiec – Osiek Jasielski. 

(Lista obecności Radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ponadto w Sesji uczestniczyli: 

1. Andrzej Stachurski - Wójt Gminy, 

2. Małgorzata Matuszyk – Skarbnik Gminy, 

3. Ryszard Ociesielski – Sołtys wsi Samoklęski, 

4. Władysława Stachurska – Sołtys wsi Mrukowa, 

5. Władysław Świątek – Sołtys wsi Czekaj, 

6. Tadeusz Zawisza – Sołtys wsi Osiek Jasielski. 

(Lista obecności Sołtysów i zaproszonych gości stanowi załącznik do protokołu) 

 



Przewodniczący Rady – Wysoka Rado, proszę o powstanie. Uczcijmy minutą ciszy Zmarłego 

4 września bieżącego roku czynnego Sołtysa miejscowości Pielgrzymka, wcześniej 

wieloletniego Radnego, Pana Janusza Brączyka. 

 

(minuta ciszy) 

 

Przewodniczący Rady - Dziękuję bardzo. 

 

Ad. 3. Wprowadzenie ewentualnych zmian do porządku obrad 

 

Przewodniczący Rady - Pozwólcie, że na siedząco przedstawię porządek obrad na XXXV Sesję 

Rady Gminy w Osieku Jasielskim. Przedstawia się on następująco: 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Wprowadzenie ewentualnych zmian do porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu dostarczania wody 

i odprowadzania ścieków w Gminie Osiek Jasielski opracowanego przez Gminny 

Zakład Komunalny w Osieku Jasielskim. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVIII/198/2021 Rady Gminy Osiek 

Jasielski z dnia 30 marca 2021 roku w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej 

w miejscowości Osiek Jasielski. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej 

w miejscowości Świerchowa. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVI/181/2020 Rady Gminy Osiek 

Jasielski z dnia 30 grudnia 2020 roku w sprawie budżetu Gminy Osiek Jasielski na 2021 

rok. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osiek 

Jasielski na lata 2021– 2026. 

11. Informacja Wójta z wykonania uchwał podjętych na poprzedniej Sesji oraz z realizacji 

prac w okresie międzysesyjnym. 

12. Interpelacje radnych. 

13. Wolne wnioski i zapytania. 

14. Zakończenie Sesji. 

Przewodniczący Rady - Bardzo proszę Wysoką Radę, czy są jakieś wnioski co do porządku 

obrad? Bardzo proszę Pana Wójta o zabranie głosu. 

Andrzej Stachurski - Wójt Gminy - Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo Radni, 

Panowie Sołtysi, chciałem prosić Szanowną Radę o wprowadzenie uchwały w sprawie 

uchylenia Uchwały Nr XXXIV/231/2021 z dnia 27 sierpnia 2021 r. w sprawie przekazania 

do zaopiniowania właściwemu miejscowo dyrektorowi regionalnego zarządu gospodarki 

wodnej Państwowego Gospodarstwa Wody Polskie projektu regulaminu dostarczania wody 

i odprowadzania ścieków w Gminie Osiek Jasielski opracowanego przez Gminny Zakład 



Komunalny w Osieku Jasielskim. To była jedna uchwała. Prosiłbym o wprowadzenie jeszcze 

jednej uchwały. Jest to uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie część działki 

nr ewid. 1267 położonej miejscowości Osiek Jasielski. Tutaj pokrótce, jak Państwo widzicie na 

załączonej fotografii, mamy działkę, którą tak naprawdę firma PV Osiek dzierżawi od roku. 

Teraz kończy im się ta dzierżawa i oni chcą wydzierżawić tą działkę na okres bodajże 28 lat, 

tak, 28 lat, z przeznaczeniem pod budowę farmy fotowoltaicznej. Dziękuję bardzo. 

Przewodniczący Rady – Wysoka Rado, zatem pierwszy wniosek Wójta o poszerzenie 

dzisiejszego porządku obrad o uchwałę w sprawie uchylenia Uchwały Nr XXXIV/231/2021 

z dnia 27 sierpnia 2021 r. w sprawie przekazania do zaopiniowania właściwemu miejscowo 

dyrektorowi regionalnego zarządu gospodarki wodnej Państwowego Gospodarstwa Wody 

Polskie projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków w Gminie Osiek 

Jasielski opracowanego przez Gminny Zakład Komunalny w Osieku Jasielskim. Kto jest za 

poszerzeniem porządku obrad o tą uchwałę, proszę o podniesienie ręki. Kto jest przeciw? Kto 

się wstrzymał od głosu? A więc wniosek Wójta uzyskał akceptację Rady.  

I drugi wniosek, też o poszerzenie porządku obrad, mianowicie o uchwałę w sprawie wyrażenia 

zgody na wydzierżawienie część działki nr ewid. 1267 położonej w miejscowości Osiek 

Jasielski. Kto jest za wprowadzeniem tego punktu do porządku obrad, proszę o podniesienie 

ręki. Dziękuję. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał od głosu? Dziękuję bardzo. Również 

wniosek Wójta przegłosowany jednogłośnie przez Wysoką Radę.  

A więc sugeruję, aby ten pierwszy wniosek wprowadzić w pkt 5 porządku obrad, pkt 6 zostaje 

podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków w Gminie Osiek Jasielski opracowanego przez Gminny Zakład Komunalny w Osieku 

Jasielskim. I kolejny wniosek Wójta w pkt 7 przyjmuje brzmienie “podjęcie uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na wydzierżawienie część działki nr ewid. 1267 położonej w miejscowości 

Osiek Jasielski”. Dalsza część porządku obrad nie ulega zmianie. A więc poddaję 

pod głosowanie porządek obrad o te poszerzone punkty. Kto jest za przyjęciem porządku obrad 

poszerzonego o 2 punkty, wnioskowane przez Pana Wójta, proszę o podniesienie ręki. Kto jest 

przeciw? Kto się wstrzymał od głosu? A więc porządek obrad przyjętych jednogłośnie 14 

głosami za. 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Wprowadzenie ewentualnych zmian do porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr XXXIV/231/2021 z dnia 27 

sierpnia 2021 r. w sprawie przekazania do zaopiniowania właściwemu miejscowo 

dyrektorowi regionalnego zarządu gospodarki wodnej Państwowego Gospodarstwa 

Wody Polskie projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków w 

Gminie Osiek Jasielski opracowanego przez Gminny Zakład Komunalny w Osieku 

Jasielskim. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu dostarczania wody 

i odprowadzania ścieków w Gminie Osiek Jasielski opracowanego przez Gminny 

Zakład Komunalny w Osieku Jasielskim. 



7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części działki 

nr ewid. 1267 położonej w miejscowości Osiek Jasielski. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVIII/198/2021 Rady Gminy Osiek 

Jasielski z dnia 30 marca 2021 roku w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej 

w miejscowości Osiek Jasielski. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej 

w miejscowości Świerchowa. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVI/181/2020 Rady Gminy Osiek 

Jasielski z dnia 30 grudnia 2020 roku w sprawie budżetu Gminy Osiek Jasielski na 2021 

rok. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osiek 

Jasielski na lata 2021– 2026. 

13. Informacja Wójta z wykonania uchwał podjętych na poprzedniej Sesji oraz z realizacji 

prac w okresie międzysesyjnym 

14. Interpelacje radnych. 

15. Wolne wnioski i zapytania. 

16. Zakończenie Sesji. 

 

Ad. 5. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr XXXIV/231/2021 z dnia 27 

sierpnia 2021 r. w sprawie przekazania do zaopiniowania właściwemu miejscowo 

dyrektorowi regionalnego zarządu gospodarki wodnej Państwowego Gospodarstwa 

Wody Polskie projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 

w Gminie Osiek Jasielski opracowanego przez Gminny Zakład Komunalny w Osieku 

Jasielskim. 

 

Przewodniczący Rady – I przechodzimy do pierwszej uchwały wprowadzonej - uchwały 

w sprawie uchylenia Uchwały Nr XXXIV/231/2021 z dnia 27 sierpnia 2021 r. w sprawie 

przekazania do zaopiniowania właściwemu miejscowo dyrektorowi regionalnego zarządu 

gospodarki wodnej Państwowego Gospodarstwa Wody Polskie projektu regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków w Gminie Osiek Jasielski opracowanego przez 

Gminny Zakład Komunalny w Osieku Jasielskim. Taka uchwała musi się pojawić na dzisiejszej 

Sesji, ponieważ regulamin uległy zmianie, a wspomniana uchwała traci moc prawną, 

w związku z tym musi być podjęta uchwała o uchyleniu wspomnianej uchwały. Bardzo proszę, 

czy są jakieś pytania? Jeśli nie ma, to przechodzimy do głosowania i proszę o zajęcie 

stanowiska. 

 

Odbyło się głosowanie nad projektem uchwały. 

Wynik głosowania: 

“za” 14 radnych, 

“przeciw” 0 radnych, 

“wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu. 



 

Przewodniczący Rady - Podsumowując głosowanie stwierdzam, że na 14 radnych, 14 radnych 

opowiedziało się za przyjęciem niniejszej uchwały. 

 

Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu dostarczania wody 

i odprowadzania ścieków w Gminie Osiek Jasielski opracowanego przez Gminny Zakład 

Komunalny w Osieku Jasielskim. 

 

Przewodniczący Rady – W pkt 6 porządku obrad, Wysoka Rado, mamy podjęcie uchwały 

w sprawie uchwalenia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków w Gminie 

Osiek Jasielski opracowanego przez Gminny Zakład Komunalny w Osieku Jasielskim. 

Nie powitałem jeszcze Kierownika Gminnego Zakładu Komunalnego w Osieku Jasielskim, 

Pana Roberta Twardzika. Także witam serdecznie. W związku z tą uchwałą Pan Kierownik 

dzisiaj też jest na Sesji, ponieważ chcę dokonać niewielkiej, ale autopoprawki do tej uchwały. 

Projekt uchwały też został rozdany już po poprawkach, ale proszę bardzo krótko o zreferowanie 

tych zmian przez Pana Kierownika Zakładu Komunalnego. 

 

Robert Twardzik – Kierownik Gminnego Zakładu Komunalnego w Osieku Jasielskim – 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, nanieśliśmy kilka zmian. to są głównie zmiany 

spowodowane tym, że w pierwotnym projekcie było wyszczególnione, przepisane niektóre 

punkty z ustawy. Po konsultacjach zostały te punkty wykreślone z tego Regulaminu. To są tak 

– w Rozdziale I, punkty1-7 zostały wykreślone, później w Rozdziale II, podpunkty 3 i 4 też 

zostały wykreślone, bo one są zawarte w ustawie, w Rozdziale III, podpunkt 2 został usunięty, 

w Rozdziale IV, podpunkt 2 w paragrafie 7 i podpunkt 1 w paragrafie 8, w Rozdziale V paragraf 

11 został cały usunięty i w Rozdziale VI paragraf 13 został cały usunięty. Także te zmiany 

zostały spowodowane tym, że po prostu było dużo powtórek wpisanych z ustawy, 

no i po konsultacjach z prawnikami, po prostu doszli do wniosku, że niepotrzebnie są wpisane 

w regulaminie, jak one są zawarte w ustawie. 

 

Przewodniczący Rady - Dziękuję bardzo Panu Kierownikowi Gminnego Zakładu 

Komunalnego. Bardzo proszę Wysoką Radę, są pytania w związku z wprowadzaną 

autopoprawką i samym projektem uchwały. Jeśli nie ma pytań, to przechodzimy do głosowania 

nad uchwałą w sprawie uchwalenia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 

w Gminie Osiek Jasielski opracowanego przez Gminny Zakład Komunalny w Osieku 

Jasielskim. I bardzo proszę o wyrażenie stanowiska. 

 

Odbyło się głosowanie nad projektem uchwały. 

Wynik głosowania: 

“za” 14 radnych, 

“przeciw” 0 radnych, 

“wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady - Uchwała również przyjęto jednogłośnie, 14 głosów za. 



Ad. 4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 

 

Przewodniczący Rady – Wysoka Rada, pominąłem punkt porządku obrad, który dotyczy 

przyjęcia protokołu z poprzedniej Sesji. Pani z biura obsługi Rady zwróciła mi uwagę. Musimy 

wrócić do przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji, bo jest to w porządku obrad, a więc musi treść 

protokołu z poprzedniej sesji być przegłosowana. Zatem wracamy do pkt 4. Pierwsze zadam 

pytanie czy są może jakieś uwagi co do treści protokołu Sesji Nr XXXIV. Jeśli nie ma, to treść 

protokołu z Sesji Nr XXXIV i protokół poddaję pod głosowanie. Kto jest za przyjęciem 

protokołu z poprzedniej sesji, proszę o podniesienie ręki. Dziękuję. Kto jest przeciw? Kto się 

wstrzymał od głosu? Protokół z Sesji Nr XXXIV został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części działki 

nr ewid. 1267 położonej w miejscowości Osiek Jasielski. 

 

Przewodniczący Rady - Realizując kolejny punkt porządku obrad, przechodzimy do drugiej 

uchwały, która została wprowadzona do dzisiejszego w porządku, mianowicie uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części działki nr ewid. 1267 położonej 

w miejscowości Osiek Jasielski. Projekt uchwały, jaki radni otrzymali, zawiera również 

załącznik graficzny. Pamiętamy, ten temat już był na sesji przedstawiony. Była ta dzierżawa 

krótsza, potrzebna firmie pewnie do przygotowania stosownej dokumentacji. W tym 

momencie, tak jak Wójt na samym początku, przy wprowadzeniu tego projektu uchwały, 

wspomniał, firma już pewnie zwróciła się o dzierżawę. Bardzo proszę Pana Wójta 

o wyjaśnienie jeszcze krótkie. 

 

Wójt Gminy – Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo, tak jak powiedziałem na wstępie, 

ta firma dzierżawiła to przez rok, teraz chcą to dzierżawić na 28 lat. To jest związane z tym, 

że robimy tą zmianę planu na tym terenie i chcą to po prostu dzierżawić tak, żeby już mieli 

potem. Wiele tamtych dzierżaw mają wokół od prywatnych też właścicieli i właśnie był też Pan 

i zwrócili się o to pismem, o wydzierżawienie tej działki. Także tutaj jest nam potrzebna właśnie 

zgoda Rady. 

 

Przewodniczący Rady – Panie Wójcie, czy firma się określiła mniej więcej jak długo będzie 

trwało teraz, ten zakres prac aż do uruchomienia tej farmy fotowoltaicznej czy jeszcze nie 

wiedzą dokładnie, czy jest to całkowicie jeszcze nie do stwierdzenia? 

 

Wójt Gminy – Na dzień dzisiejszy jest to, tak jak na poprzedniej uchwale było, ten obszar cały, 

który przekształcamy, jest to uzależnione, jak gdyby od momentów, kiedy to zostanie 

zmienione, ten plan, oni wówczas działają, bo to ich trzyma. Generalnie, te wszystkie 

dokumenty już czekają na to, żeby jak najszybciej to zostało zrobione i oni cały czas działają, 

także myślę, że to może być około roku czasu, bo sama realizacja pójdzie w miarę szybko, 

jeżeli te dokumenty będą dopięte. 

 

Przewodniczący Rady - Dziękuję bardzo. Bardzo proszę, czy są jakieś pytania w związku z tą 

uchwałą? Przechodzimy do głosowania. 



 

Odbyło się głosowanie nad projektem uchwały. 

Wynik głosowania: 

“za” 14 radnych, 

“przeciw” 0 radnych, 

“wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady - Uchwała również przyjęta jednogłośnie, 14 radnych opowiedziało się 

za przyjęciem uchwały. 

 

Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVIII/198/2021 Rady Gminy 

Osiek Jasielski z dnia 30 marca 2021 roku w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości. 

 

Przewodniczący Rady – Pkt 8 porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały 

Nr XXVIII/198/2021 Rady Gminy Osiek Jasielski z dnia 30 marca 2021 roku w sprawie 

wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. Bardzo proszę Pana Wójta. 

 

Wójt Gminy - Jeżeli chodzi o uchwałę druk nr 216 to jest zbycie nieruchomości 

w miejscowości Osiek Jasielski. W tej chwili jest to dzierżawione przez “Gwardię” bodajże, 

taka jest nazwa tych Panów, którzy tam mają tą swoją posiadłość obok i mają ten domek i to jest 

łącznie 56 arów, tak jak macie Państwo zaznaczone na graficznym załączniku. To jest tam za tą 

było mleczarnią, na tym nowym osiedlu, z tyłu za osiedlem, tak jak jest jeden myśliwski domek 

i to jest z tyłu, za ich posiadłością jest ta działka, będzie wydzielona z tego, tak jak Państwo 

widzicie. 

 

Przewodniczący Rady - Chwileczkę, bo tutaj. Załącznik druk nr 216 spójrzcie Wysoka Rado.  

 

Wójt Gminy - Załącznik druk nr 216, to mamy Świerchową. Tamto było na terenie Osieka, 

jeżeli mówimy terytorialnie, a to mamy na terenie Świerchowej i to jest, jak widzicie Państwo 

na graficznym załączniku, tam jest taka przerwa i jak ta przerwa będzie wydzielona droga, 

bo na tym terenie będą też wydzielone działki budowlany do sprzedaży. W tej chwili też mamy 

później uchwałę, gdzie wyrażamy zgodę na sprzedaż tych działek, które zostaną wydzielone. 

Te działki, ja już mówię o kolejnej uchwale, bo one będą wydzielone do drogi wojewódzkiej, 

z tym, że wjazd będzie jakby od tyłu, także, żeby nie blokować drogi powiatowej, 

nie wojewódzkiej, tylko powiatowej, a to są działki, które też zwrócili się do nas Panowie 

z “Gwardii” i dlaczego one tak wyglądają. Wyglądają tak dlatego, ponieważ tam są punkty, 

gdzie były odwierty i żeby to, te działki, które będą wydzierżawiane później, żeby to wszystko 

grało, żeby te punkty były gdzieś przy granicy, a nie na środku działek, tak to musiało zostać 

podzielone i tylko w taki sposób po prostu, to jest skrawki możemy tutaj, Wysoka Rada, jeżeli 

wyrazi zgodę na sprzedaż, to my puścimy do przetargu, w taki sposób, jak tutaj jest na 

załączniku graficznym, bo w innym przypadku dalej chcemy dzielić te działki budowlane. Tutaj 

z Sołtysem było to rozmawiane, z Panem Radnym ze Świerchowej też, oni w tych 



uzgodnieniach też brali udział, także myślę, że tutaj wszystko jest jasne. Jeżeli są pytania, 

proszę bardzo. 

 

Przewodniczący Rady – Bardzo proszę, czy są pytania? Przechodzimy do głosowania 

nad uchwałą w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVIII/198/2021 Rady Gminy Osiek Jasielski 

z dnia 30 marca 2021 roku w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej 

w miejscowości Świerchowa. 

 

Odbyło się głosowanie nad projektem uchwały. 

Wynik głosowania: 

“za” 14 radnych, 

“przeciw” 0 radnych, 

“wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady – A więc uchwała została przyjęta jednogłośnie, 14 głosami za. 

 

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej 

w miejscowości Osiek Jasielski. 

 

Przewodniczący Rady – Pkt 9 porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na zbycie nieruchomości położonej w miejscowości Osiek Jasielski. I to jest to właśnie, co Wójt 

wcześniej zreferował, ale ja tu miałem źle zaznaczone w porządku obrad, także proszę Pana 

Wójta jeszcze o przedstawienie tego projektu uchwały. 

 

Wójt Gminy – Szanowni Państwo, tak jak mówiłem, ta uchwała jest na terenie Osieka, jeżeli 

chodzi o terytorialny podział i to jest właśnie to za tym domkiem myśliwskim, tak jak na 

załączniku graficznym, te 56 arów. To jest ta uchwała. 

 

Przewodniczący Rady – Bardzo proszę o pytania w związku z tą uchwałą. Bardzo proszę Pana 

Przewodniczącego Tomasza Źrebca. 

 

Radny Tomasz Źrebiec - Ja mam tylko pytanie takie, czy to będzie przetarg nieograniczony, 

tak, na tą działkę? 

 

Wójt Gminy – Tak, przetarg nieograniczony. Nie będzie to jakieś poszerzenie do posiadłości, 

która jest, tylko przetarg nieograniczony, ogłoszony normalnie, tak, że każdy będzie mógł 

na tym przetargu wystartować. 

 

Tomasz Źrebiec - A czy jakaś wycena jest przygotowana tej działki? 

 

Wójt Gminy – Nie, w tym momencie nie ma. To pójdzie wszystko do wyceny i będzie 

ogłoszony przetarg, jeżeli będzie zgoda na sprzedaż. Jeżeli Państwo Radni wyrazicie zgodę, 

będziemy procedować nad dokumentami. 



 

Przewodniczący Rady - Dziękuję bardzo. Proszę jeszcze o pytania, jeżeli są jakieś. 

Przechodzimy do głosowania. Proszę radnych o zajęcie stanowiska. 

 

Odbyło się głosowanie nad projektem uchwały. 

Wynik głosowania: 

“za” 13 radnych, 

“przeciw” 0 radnych, 

“wstrzymało się od głosu” 1 radny 

Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady - Dziękuję bardzo, a więc reasumując głosowanie, 13 radnych 

opowiedziało się za niniejszą uchwałą, do jednego głosu wstrzymującego. 

 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej 

w miejscowości Świerchowa. 

 

Przewodniczący Rady – Pkt 10 porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zbycie nieruchomości położonej w miejscowości Świerchowa. Druk nr 218. Bardzo 

proszę Pana Wójta o zreferowanie krótkie. 

 

Wójt Gminy - Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo, to jest to co wspomniałem, podział 

tych działek, tak jak widzicie, od drogi powiatowej jest to cofnięcie do tej drogi gminnej 

i od drogi gminnej jest 9-metrowy wjazd i tam są działki podzielone tak jak są zaznaczone 

te żółte punkty. To jest właśnie odwiert, który kiedyś tam były robione odwierty i są podzielone 

działki, no strzelam, gdzieś 40 na 20, jakieś 7 m szeroko bodajże, to już po wydzieleniu 

urbanista tam to wszystko, cały podział, zrobi i chodzi o to, żeby Państwo wyrazili zgodę 

i po wyrażeniu zgody przez Państwa przystąpimy do podziału tych działek. 

 

Przewodniczący Rady – Bardzo proszę to zabieranie głosu. Jeśli nie ma chętnych, to 

przechodzimy do głosowania. 

 

Odbyło się głosowanie nad projektem uchwały. 

Wynik głosowania: 

“za” 14 radnych, 

“przeciw” 0 radnych, 

“wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady – Po przeprowadzonym głosowaniu stwierdzam, że 14 radnych 

opowiedziało się za przyjęciem uchwały. 

 



Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVI/181/2020 Rady Gminy 

Osiek Jasielski z dnia 30 grudnia 2020 roku w sprawie budżetu Gminy Osiek Jasielski na 

2021 rok. 

 

Przewodniczący Rady – Pkt 11 porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie zmiany 

Uchwały Nr XXVI/181/2020 Rady Gminy Osiek Jasielski z dnia 30 grudnia 2020 roku 

w sprawie budżetu Gminy Osiek Jasielski na rok 2021. Bardzo proszę o opinię Pana 

Przewodniczącego Tomasza Źrebca, bo miała miejsce Komisja Budżetowa zapewne, więc 

proszę o opinię co do zmian. 

 

Tomasz Źrebiec - Wysoka Rado, stanowisko Komisji Budżetowej co do zmian jest pozytywne 

i Komisja Budżetowa daje pozytywną opinię co do proponowanych zmian. 

 

Przewodniczący Rady - Dziękuję bardzo Panu Przewodniczącemu. Czy ktoś jeszcze chciałby 

zabrać głos w sprawie przedstawionych zmian w budżecie Gminy za bieżący rok, to bardzo 

proszę. Przechodzimy do głosowania nad zmianami w budżecie. 

 

Odbyło się głosowanie nad projektem uchwały. 

Wynik głosowania: 

“za” 14 radnych, 

“przeciw” 0 radnych, 

“wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady - Uchwała również przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Osiek Jasielski na lata 2021– 2026. 

 

Przewodniczący Rady – Przechodzimy do ostatniej uchwały przygotowanej w dzisiejszym 

porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Osiek Jasielski na lata 2021– 2026. Czy jest opinia Komisji Budżetowej co do WPF-u 

i zmian wprowadzanych. 

 

Tomasz Źrebiec - Opinia jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady - Dziękuję bardzo Panu Przewodniczącemu za przedstawienie opinii 

Komisji. Czy są pytania, bardzo proszę. Jest z nami Pani Skarbnik, także ewentualnie może też 

udzielić odpowiedzi. Możemy pytać, jeżeli są takie potrzeby. Rozumiem, że połowa radnych 

to jest Komisja Budżetowa, także wszystko zostało przedyskutowane, ale może reszta radnych? 

Nie ma pytań, więc przechodzimy do głosowania. 

 

Odbyło się głosowanie nad projektem uchwały. 

Wynik głosowania: 



“za” 14 radnych, 

“przeciw” 0 radnych, 

“wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady - Również uchwała w sprawie WPF-u i zmian w WPF-ie została 

przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 13. Informacja Wójta z wykonania uchwał podjętych na poprzedniej Sesji 

oraz z realizacji prac w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady - Pkt 13 - Informacja Wójta z wykonania uchwał podjętych 

na poprzedniej Sesji oraz z realizacji prac w okresie międzysesyjnym. Oddaję głos Panu 

Wójtowi, bardzo proszę. 

 

Wójt Gminy – Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo, uchwały zostały przekazane 

do realizacji. Co do prac, które w tym okresie międzysesyjnym są wykonywane, to pokrótce. 

Obecnie trwa budowa chodnika w miejscowości Mrukowa. Też mieliśmy po ukończeniu tego 

przechodzić na chodnik w Osieku, te 500 m, niemniej Powiat przysłał nam pismo, że wstrzymuje 

się w tym momencie co do tej umowy z kwietnia tego roku, ponieważ ten chodnik został złożony 

wniosek do Funduszu Dróg Samorządowych i też w tym samym wniosku została ujęta droga, 

tak Państwu wytłumaczę, od Markuszki w kierunku Zawadki i to jest tam około 900 m – 

przebudowa tej drogi wraz ze ścieżką pieszo – jezdną. Także te dokumenty zostały złożone 

i czekamy tak naprawdę. Jeżeli zostanie to ocenione pozytywnie i dofinansowanie będzie, no to 

przystąpimy wtedy do tych prac z tą dotacją, która będzie właśnie z tego wniosku. Myślę, że to 

obniżyłoby nasze koszty, a mielibyśmy załatwione dwa tematy.  

Jesteśmy też po przetargu. Dzisiaj o godzinie 14:00 odbył się przetarg na trybunę przy stadionie 

w Samoklęskach. Taką mam informację, że była jedna oferta. Kwota, która została zaoferowana 

to 315 765 zł. My mieliśmy zabezpieczone na to 200 000 zł, no i tutaj oferent nie zmieścił się 

jak gdyby w tej kwocie.  

Zostały złożone w okresie międzysesyjnym dwa wnioski na drogi do Funduszu Dróg 

Samorządowych. To jest ponowiony wniosek w miejscowości Mrukowa, ten, który był złożony 

wcześniej. Tam troszkę zostało zmienione. I w miejscowości Kłopotnica. Tutaj szukaliśmy dróg 

takich, które dostaną dobre punkty, a te punkty między innymi są za łączenie drogi powiatowej 

z wojewódzką i tutaj tak szukaliśmy, żeby któreś z tych dróg, przynajmniej z jedna te punkty, 

jakieś kryteria, które tam były, żeby ona otrzymała wyższe punkty. No, ale zobaczymy jak to 

będzie. To jest w tej chwili w ocenie. Także tak to wygląda.  

Niestety, Szanowni Państwo, też musimy przebudować drogę do PSZOK-a. Ona była podana 

do dróg powodziowych. Do dnia dzisiejszego nie mamy weryfikacji tej drogi, nie wiemy, jak to 

będzie, ale jeżeli będziemy chcieli to otworzyć, punkt zbiórki odpadów selektywnych, będziemy 

musieli to drogę tam przebudować, ponieważ ten dojazd na dzień dzisiejszy jest, nie pozwala 

na dojazd do tego PSZOK-a, generalnie samochodami takimi mniejszymi czy coś. Także tutaj 

będziemy musieli tą drogę przebudować i to już niedługo, ponieważ PSZOK jest w tej chwili 



w 99 % praktycznie zrealizowano cała inwestycja. Tam jest dopięcie tylko dokumentów 

i otwieramy PSZOK-a na terenie Gminy Osiek.  

Mieliśmy też przetarg na przebudowę Domu Ludowego w miejscowości Świerchowa. Niestety 

przetarg nie został rozstrzygnięty. Nie było ofert. Także mamy nierozstrzygnięty ten przetarg. 

To jest przetarg na przebudowę. Ta przebudowa miała tam obejmować przebudowę dojazdu 

dla osób niepełnosprawnych, przebudowę pomieszczeń sanitarnych, kuchni. To co miało być 

zrobione, tak jak mówię, nie zostało to w przetargu rozstrzygnięte. To jest związane z tymi 

pracami i te prace musimy teraz szukać jakieś firmy, żeby zostały wykonane, ponieważ 

tak naprawdę my musimy do końca roku to rozliczyć. Czas jest coraz, gra na naszą niekorzyść, 

ale myślę, że jakoś to się uda zrobić. Był tam jeszcze przetarg na wyposażenie i ten przetarg 

na wyposażenie jest rozstrzygnięty. Było kilka ofert, tam było dosyć dużo i oferenci zmieścili 

się w tym, jakie koszty mieliśmy zabezpieczone na te sprzęty. Ten przetarg jest rozstrzygnięty. 

Została nam tylko kwestia budowlana. Jeżeli byłyby jakieś pytania, bardzo proszę. 

 

Przewodniczący Rady - Dziękuję bardzo Panu Wójtowi za przedstawioną informację. Bardzo 

proszę, czy są pytania? 

 

Ad. 14. Interpelacje radnych 

 

Przewodniczący Rady - Przechodzimy do interpelacji radnych. Czy są takowe? 

 

Nie zgłoszono interpelacji. 

 

Ad. 15. Wolne wnioski i zapytania 

 

Przewodniczący Rady - Przechodzimy do wolnych wniosków i może pozwólcie, Wysoka Rado 

i Panowie Sołtysi, że może ja zacznę. Tam też zgłasza chęć zabrania głosu sołtys Ociesielski 

z miejscowości Samoklęski, ale niech sekundkę zaczeka, bo mam do przedstawienia na początku 

wolnych wniosków uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie, która dotarła 

do Urzędu Gminy 10 września sprawie zaopiniowania informacji Wójta Gminy Osiek Jasielski 

z przebiegu wykonania budżetu za pierwsze półrocze 2021 roku. Regionalna Izba Obrachunkowa 

w wymienionym składzie postanawia pozytywnie zaopiniować informację Wójta Gminy Osiek 

Jasielski o przebiegu wykonania budżetu Gminy za pierwsze półrocze. I tak krótko jeszcze 

w uzasadnieniu w pkt 1 “przedstawiona informacja odpowiada zakresowi i formie informacji 

o przebiegu wykonania budżetu Gminy pa pierwsze półrocze określonego przez Radę Gminy 

Osiek Jasielski w Uchwale Nr XX/125/2020 z dnia 22 maja 2020 roku. Budżet Gminy Osiek 

Jasielski na dzień 30.06.2021 r. po stronie planu dochodów wyniósł 26 513 865,07 zł, a po stronie 

planu wydatków 28 959 953,45 zł. Dochody budżetowe wykonane w kwocie 15 193 937, 56 zł, 

co stanowi 57,3 % planu budżetu. Wydatki budżetowe wykonano w kwocie 12 784 000,72 zł, 

co stanowi 44,14 % całości budżetu. Budżet Gminy na pierwsze półrocze zamknął się nadwyżką 

w wysokości 2 409 935,84 zł, przy planowym deficycie w wysokości 2 446 088, 34 zł. 

Zobowiązania Gminy w całości z tytułu kredytów i pożyczek długoterminowych wyniosły 3 002 

418,84 zł, co stanowi 11,32 % planowanych dochodów”. To tak gwoli informacji. Teraz proszę 

bardzo Pana Sołtysa miejscowości Samoklęski. 



 

Ryszard Ociesielski - Sołtys miejscowości Samoklęski - Wysoka Rado, Panie Wójcie, Państwo 

Sołtysi, ja w kwestii takiej chciałem poruszyć temat wysokości opłat za dzierżawę domów 

ludowych na jakiekolwiek imprezy. W ostatnią niedzielę u nas było zebranie, w mojej 

miejscowości i wynikło to spośród zebranych, że kwota za dzierżawę za dom ludowy jest niska, 

to jest koło 300 zł. 300 zł na nasze miejscowości, w tych czasach, to są żadne pieniądze i chciałem 

poddać tutaj temat Państwu do przedyskutowania i do ewentualnego podjęcia decyzji, czy to 

podnieść. Moim zdaniem powinno być to i przychylam się do takiego wniosku jednego 

zebranych, że powinna być ta kwota wyższa. O ile czy jaka, to już tego, takich sugestii nie 

podejmuje, natomiast uważam, że warto by było się nad tym zastanowić. Inwestujemy w te domy 

ludowe u nas, w tym roku są zakupione nowe stoły, zresztą jak w każdym i uważam, że jeśli 

chodzi o jakiś komfort czy wyposażenie wiele to nie ustępuje, i też to powinno być jakoś 

docenione odpowiednio, żebyśmy coś z tego mieli dla miejscowości. To tyle. Dziękuję 

serdecznie. 

 

Przewodniczący Rady - Dziękuję bardzo Panu Sołtysowi. Bardzo proszę Pana Wójta. 

 

Wójt Gminy - Szanowni Państwo, Panie Przewodniczący, Chciałem jeszcze wspomnieć, 

że jesteśmy po podpisaniu umowy na przebudowę naszej oczyszczalni. Tam jest projekt 

i wykonanie prac. To jest firma z Dębicy która, tam było 2 oferty, na kwotę 950 tysięcy. 

Mieliśmy tam milion złotych. Prawdopodobnie te środki, które nam zostały, będziemy mogli 

wykorzystać na jakieś tam prace, gdyby jeszcze były prace dodatkowe.  

I jeszcze jedna sprawa. Jesteśmy w tej chwili po ogłoszeniu przetargu na kanalizację 

w miejscowości Czekaj. Jest to nowe osiedle przy drodze powiatowej. Tam jest ten odcinek 

około 1400 m. W piątek bodajże jest rozstrzygnięcie. Czekamy też na oferty. Myślę, 

że wykonawcy się znajdą i mieszkańcy, którzy tam naprawdę kilka lat czekali na to, aby została 

ta inwestycja zrealizowana, w końcu się doczekają i będą mieć kanalizację, a my będziemy mieć 

czystsze rowy i pewno lepsze środowisko. Tak to wygląda.  

Tak jak Pan Przewodniczący odczytał uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej, jak sami 

Państwo widzicie kredyt spłacamy, inwestycje idą. Myślę, że dzięki też Szanownej Radzie 

za podejmowanie dobrych decyzji, to wszystko ładnie się układa i po prostu spina się do kupy. 

Też chciałem podziękować pracownikom Urzędu Gminy, ponieważ oni też nad tymi 

dokumentami pracują, procedurą i tak przygotowują, aby te inwestycje dobrze po prostu były 

przygotowane i aby wykonanie wychodziło dobrze. Też, tak jak mówię, udaje się wiele robić 

i dziękuję wszystkim, którzy pomagają w tym. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący Rady – Wysoka Rado, Jeszcze odnosząc się do wypowiedzi Pana Sołtysa 

Ociesielskiego, no faktycznie te domy, które w tym momencie są dość mocno doinwestowane, 

tą kwotą, która pewnie w tym momencie pobierana, to jest o wiele za niska kwota. W związku 

z tym, pewnie z biura obsługi Rady przekażemy odpowiednią dyspozycję do też odpowiedniej 

komisji, aby zajęła się ona regulaminem najmu tych sal i przeanalizowała czy to faktycznie 

na tym poziomie zostawić czy może ulec zmianie, ale, tak jak mówię, wcześniej komisje, 

ewentualnie jak komisje jakieś stanowisko tutaj nam przedstawi, to będziemy podejmować 

uchwałę w sprawie regulaminu najmu domów ludowych w poszczególnych miejscowościach 



naszej Gminy. Czy są jeszcze jakieś pytania? Tutaj przypominam o sugestii Pana 

Wiceprzewodniczącego, że zbliża się nieubłaganie termin końca miesiąca, a więc przedstawienie 

do Gminy funduszów sołeckich na przyszły rok, także tutaj chyba sołtysi już w większości odbyli 

zebrania wiejskie, nie ma co czekać też, bo nie wiadomo jak ta sytuacja epidemiologiczna będzie 

się dalej rozwijać, robić te zebrania, żeby fundusz sołecki określić i złożyć odpowiednie wnioski 

do Urzędu Gminy, bo wiadomo realizujemy, mamy z tego profity, trzymamy się tego funduszu 

sołeckiego, a też mieszkańcy mają możliwość zadecydowania poprzez ten fundusz sołecki jakie 

są najpilniejsze potrzeby w miejscowościach i też te potrzeby realizować. 

 

Wójt Gminy – Szanowni Państwo, może troszkę na raty, ale jeszcze parę rzeczy się mi 

przypomniało. W ostatnią niedzielę mieliśmy Święto Chleba i też wcześniej te Dożynki 

Powiatowe i nasze Dni Gminy Osiek Jasielski, także tutaj chciałem serdecznie podziękować tym 

wszystkim, którzy brali czynny udział w przygotowaniach i między innymi tutaj Panie z kół 

gospodyń wiejskich też się przyczyniły do tego, że naprawdę dużo nam pomogły, bo gdyby nie 

one też ta inwestycja kosztowałaby nas więcej. Chcę tylko powiedzieć, że tak w zaokrągleniu 

koszty tej inwestycji to były 143000 zł, z czego my jako Gmina wydaliśmy 8000 zł. Może to 

brzmi tak troszkę, no, bo dla mnie to fajnie brzmi, że za 8000 mogliśmy zorganizować i Dożynki 

Powiatowe i Dni Osieka Jasielskiego, czyli Dni Gminy Osiek Jasielski, ale tak to wychodzi. 

Mieliśmy dużo sponsorów i myślę, że tutaj pracownicy zadbali o to i też duże podziękowania dla 

nich, bo, tak jak mówię, te nasze wydatki nie były tak duże. Za takie pieniążki imprezę można 

organizować. Myślę, że Państwo się ze mną zgodzą. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący Rady – No faktycznie, partycypacja kosztów Urzędu niewielka przy tak 

wielkiej uroczystości, imprezie. Faktycznie tutaj też dołączam się do podziękowań w kierunku 

Pań z kół gospodyń wiejskich, Pani Przewodniczącej Monice Mroczce. Faktycznie można śmiało 

powiedzieć, nie ma imprezy w Osieku bez koła gospodyń wiejskich, nie ma pożaru bez 

strażaków. Dziękujemy tym Paniom, bo faktycznie zawsze możemy liczyć na ich pomoc, prężnie 

działają, prężnie nas wspomagają, chętnie organizują te wszystkie uroczystości, które zaplanuje 

Wójt też. Wójt też tam myślę, że je wspomaga w tych działaniach, bo na pewno się borykają 

z rozmaitymi problemami finansowymi, ale na pewno ta ich praca jest nieoceniona, za co im 

serdecznie tutaj też z tego miejsca dziękuję. Czy są jeszcze jakieś wolne wnioski, bardzo proszę. 

 

Ad. 16. Zakończenie Sesji 

 

Przewodniczący Rady - Jeśli nie ma, to nie zostało mi nic innego jak zakończyć XXXV Sesję 

Rady Gminy w Osieku Jasielskim, dziękując wszystkim za przybycie na dzisiejszą Sesję. 

Dziękuję bardzo, 

 

 

Na tym zakończono obrady sesji. 

 

 

Przewodniczący Rady  

Gminy Osiek Jasielski 



Piotr Wojdacz 

 

 

Protokołowała: Joanna Banach-Gancarz 


